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縱暴基金洩私隱「大事化小」圖卸鑊
48「義士」資料外傳 支持者「反枱」：你對得住我哋！

謝鋒：美推港法案是搬石砸腳

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）外交部駐港特派員
謝鋒近日在接受比利時、俄羅斯、土耳其、奧地利

及波蘭新任駐港總領事到任拜會時表示，中央
政府堅定貫徹「一國兩制」方

針 ，

堅定支持香港特區政府依法施政、止暴治亂、恢復
秩序，堅定維護香港長期繁榮穩定，並強調任何外
來干涉施壓都嚇不倒、壓不垮包括750萬香港同胞
在內的14億中國人民，美國政客企圖通過推動所謂
《香港人權與民主法案》打壓香港、遏制中國，那

是打錯了算盤，只會搬起石頭砸自己的腳。
謝鋒在18日接受比利時新任駐港總領事羅培

特、俄羅斯新任駐港總領事伊戈爾、土耳其新任駐
港總領事卡永祝、奧地利新任駐港總領事嚴思樂及
波蘭新任駐港總領事丹達到任拜會，並向其頒發
《領事證書》。

向5位新任領事闡述中央立場
謝鋒歡迎5位總領事到港履新，重點介紹「一國
兩制」在港成功實踐，闡述中央政府對當前香港
事態的原則立場，剖析造成香港亂象的深層次原
因，強調中央政府堅定貫徹「一國兩制」方針，
堅定支持香港特區政府依法施政、止暴治亂、恢
復秩序，堅定維護香港長期繁榮穩定。
他並針對近期美國眾議院通過《香港人權與民主法

案》闡明中方嚴正立場，表示任何外國勢力企圖分裂
中國都是痴心妄想，任何外來干涉施壓都嚇不倒、壓
不垮包括750萬香港同胞在內的14億中國人民，美國
政客企圖通過推動有關議案打壓香港、遏制中國，那

是打錯了算盤，只會搬起石頭砸自己的腳。
謝鋒希望總領事們支持「一國兩制」實踐及特區

政府依法施政，發出止暴制亂的正義之聲，共同維
護香港繁榮穩定。歡迎大家抓住「一帶一路」及粵
港澳大灣區建設機遇，積極促進各自國家與香港在
經貿文化等領域互利合作，為雙邊關係發展作出積
極貢獻。
總領事們感謝特派員的深入透徹介紹，對新中國

成立70周年再次表示誠摯祝賀，高度評價本國同
中國，包括同香港特區關係發展，表示支持「一國
兩制」制度安排，對「一國兩制」模式充滿信心，
相信香港特區政府有能力盡快解決有關問題，支持
特區政府依法施政、止暴制亂、恢復秩序。
總領事們表示將在任期內全力推動本國同香港各

領域務實合作，積極推動本國企業在港發展業務，
參與「一帶一路」和粵港澳大灣區建設，為促進本
國與中國關係發展作出應有貢獻。

「612人道基金」嘅語言偽術都唔講得笑，明明係洩
漏「義士」資料，但係報告一開始
就不斷描述佢哋嘅加密技術同保密
工夫，仲講到話「每次只會摘取必
須的（受助人）個人資料並以端對
端加密方式傳送」。

諉過「黑客入侵」三天後始公佈
正當大家覺得好穩陣嘅時候，原
來下一段先係重點，仲要講到第四
段先係事故始末。「612 人道基
金」話，有基金職員「操作失
誤」，喺上星期六晚11點半傳電郵
畀信託人嘅時候，唔小心冇移除包
括受助人資料嘅附件，而信託人之
一嘅陳日君個電郵咁啱得咁橋就喺
咁上下時間俾「黑客入侵」，要到
聽日（周一）先修正返個問題，仲
要到星期四先公佈有個咁嘅問題。
咁個附件有咩呢？原來包括咗48

個受助人嘅中文全名、收取支援類
別（緊急經濟支援、醫療費、心理
輔導費及借保釋金）同埋金額。
「612人道基金」聲稱對受影響嘅
人同公眾「深切致歉」，又話會
「改善行政制度，加強內部訓練及
監管，防止個人資料錯誤經電郵傳
出」等喎。
班「義士」蒙晒面咁上陣，走投

無路向「612 人道基金」申請援
助，點知轉個頭就俾個基金篤灰洩
漏個人全名，都咪話唔灰。雖然有
啲人都仲係選擇「無底線原諒」，
但都有唔少人留言怒片「612人道
基金」。「Chan Johnny」話︰
「這樣的事情不可能有錯，你哋太
大意啦！」「Au Welly」怒道︰
「有48人資料外洩？有冇搞錯！你
對得住我哋！」「Siu Lam Chi」
質問︰「你今次洩露受助人資料，
咁下次會唔會洩露捐助人資料？」

網民挖黑材料籲勿再捐款
「蔡根談」就索性「612人道基

金」算賬︰「除左（咗）呢樣要道
歉外，你地（哋）對被捕者嘅嚴苛
挑剔都令一班原本支持『612』嘅
香港人好嬲！」有網民就問有咩詳
情，「Kuma Sanki」似乎反晒白眼
咁話︰「『612 有』幾苛刻自己
google 下，4 千幾萬有幾多去左
（咗）買音響，又有幾多係幫到
『義士』，自己識計啦，十個有九
個『義士』有事求救只拎到幾舊
（嚿）水生活費咋，唔好下下做伸
手黨，自己 fc（fact check 查證）
啦。」佢仲明倒「612人道基金」
米，叫大家唔好再捐畀佢哋，要捐
就捐畀第二個組織喎。

收人8,000幾萬去搞所謂「人道支援」，轉個

頭洩漏受助者嘅資料出去，仲粉飾件事為「資訊

保安事故」，邊個可以咁厚顏無恥？咪就係

「612人道支援基金」囉！「612人道基金」明

明識開記者會，但佢哋上周六起聲稱俾「黑客入侵」，洩

漏咗48個受助人嘅資料後，竟然係事隔3日先喺facebook

鬼鬼祟祟出個post就算，個題目就叫做「資訊保安事故報

告」，真係唔小心睇漏眼就唔知原來係洩漏資料咁大鑊。

有睇晒成個「報告」嘅支持者就憤怒留言︰「有48人資料

外洩？有冇搞錯！你對得住我哋！」

■香港文匯報記者 甘瑜

睇「612人道支援基金」個工
作簡報，雖然真係好簡約，但
都學到好多嘢，例如咩叫「因
果」、咩叫「同人唔同命」。
「612人道基金」早前刻薄「義

士」、厚待音響俾支持者鬧爆，結果9月捐款
大跌，由8月籌到3,400幾萬，9月截至20號
竟然只係籌到660萬唔到，呢啲咪叫因果。
「義士」攞資助有冇容易到就唔知，但基金
上月底出post割席，叫人「請勿再聯絡基金要
求資助裝備」，但同月就資助「香港大專學
界國際事務代表團」喺倫敦、日內瓦嘅交通
膳食，「民陣」同「民權觀察」預支埋10月
嘅費用，連同9月攞咗基金超過28萬，呢啲
咪叫「同人唔同命」。

買音響做臭朵 捐款跌逾千萬
想睇「612 人道基金」個報告都唔係咁

易，事關你去佢個網站搵工作簡報，佢會指

咗你去睇佢8月頭喺fb出嘅一個post，真正
嘅工作簡報就要自己喺最新消息嗰度慢慢
搵。
搵得咁辛苦，當然要睇真啲。望吓佢哋盤

數，繼8月俾人鬧完個基金「關心音響多過
『義士』」、「買音響易claim（報銷）過醫
藥費」後，9月份佢哋嘅捐款就全線大跌。喺
10萬蚊以下嘅捐款方面，7月6號至31號有近
2,200萬，8月亦有近3,300萬，但9月更新到
20號，竟然只得660萬唔到；大額捐款方面，
7月有110萬，8月有120萬，9月竟然係「暫
無」，真係「生意慘淡」。

拒批錢買裝備 援外遊包膳食
唔知係咪因為收入少咗，「612人道基金」

喺9月28日就出咗個post，叫啲人「請勿再聯
絡基金要求資助裝備」，擺明就係率先割
席。佢哋話︰「購買裝備或生活費並不是基
金人道支援的範圍。」唔怪得之啲「義士」

搲極都冇錢啦。「612人道基金」仲聲言，佢
哋唔係支援運動嘅「抗爭基金」，只係要為
所謂「反送中運動」中受傷同被捕嘅人提供
「人道支援」。
講到咁樣，當然又要再望下佢盤數。喺9

月20日更新嘅工作報告入面，新增嘅仲有
「香港大專學界國際事務代表團」去倫敦、
日內瓦「海外游說」嘅「交通膳食」費用，
唔知係咪驚餓親佢哋好唔人道呢？

「民權觀察」兩個月狂執18萬
再睇吓「民陣」，原來佢哋仲預支埋10月

嘅錢，佢哋個「24小時被捕支援熱線」9 月、
10月攞到10萬蚊資助；「民權觀察」個「24
小時被捕支援熱線」同律師團隊秘書處9月、
10月都攞到超過18萬資助。
我諗唔少人睇完都好心傷，咁樣又算唔算

係「反送中運動」中受傷嘅人呢？唔知有冇
得claim呢？ ■香港文匯報記者 甘瑜
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支援「義士」計到盡 放水歐遊「手鬆」

「我們團隊創作的漫畫叫做《圍爐傳
說》，從2018年開始做，本身定位是創作辦
公室與股市相關故事的漫畫，因為香港人都
愛炒股票，近期因為香港社會紛擾不斷，而
且很多各種不確定的信息在社會上散佈，因
此我們根據當前的熱點議題，也創作了不少
內容發在網上。」香港財經專欄作者、漫畫
家蔡清偉日前在接受中新社記者專訪時表

示。
6月以來的香港陷入持續的社會紛擾，讓越來越多
愛國愛港的香港市民自發行動起來，他們有的上街清
潔市容，有的聯合起來創作文宣產品，希望還原事情
真相，還香港以乾淨、安寧和祥和。《圍爐傳說》創
作團隊主要有蔡清偉和溫妮兩個人，蔡清偉負責文字
內容，溫妮負責畫畫。作品主人公包括小虎哥、狐狸
老闆、狼博士、豬小妹和貝貝等幾個漫畫角色。

蔡清偉介紹說：「我們主要是看到現在的社會動
亂，有些不公平、有些不公義的事情，我們覺得應該
要發出自己的聲音，現在的團隊主要就是我和溫妮兩
個人，我們大概根據當前社會關注的一些議題進行創
作。」
如當前備受關注的關於蒙面立法的問題，此前就一直

在香港社會被熱議，蔡清偉和溫妮就將社會不同的觀點
濃縮在漫畫裡，比如一個卡通人物提出問題「香港需要
反蒙面法嗎？」，旁邊幾個卡通人物分別回答，答案分
別有「需要、能幫助警察緝兇」、「能令示威者戲子難
以扮演街坊」、「能讓勇武派暴徒不再肆無忌憚」和
「其他國家（及地區）已經證實行之有效」等。
「我們在八月底創作的一幅漫畫，標題是《香港

需要反蒙面法嗎？》，那陣時候社會上面都會有聲
音，就是問如何止暴制亂呢？最有效的方式會是如
何？社會上都有些不同的聲音，我們就用漫畫的形式
去表達。」蔡清偉的漫畫裡，幾個形態可掬的漫畫動
物，通過幾句簡單的對話，就把社會上各種不同的觀
點進行了展示，讓民眾可以在很短的時間內非常直觀
地看到整個事件的大概脈絡。

蔡清偉他們的漫畫主要發表在臉書等網絡社交媒
體上，很多網友留言支持，評論《圍爐傳說》敢說真
話，說出了香港沉默的大多數市民希望盡快止暴制亂
的心聲，《圍爐傳說》有時候也揭露社會事件背後的
本質，如談到這次社會動亂，一些激進示威者一直衝
擊特區政府，卻忽略香港的問題和其他經濟深層次問
題的關聯。網民們表示看完了恍然大悟，紛紛點讚。
「現在的網友不大愛看文字了，他們更喜歡看漫

畫，會喜歡看視頻，對我們這些小團隊來說，我們想
出自己的一分力，發出自己的聲音，在我們的能力範
圍之內可以做到的最好的方式就是漫畫。」蔡清偉
說，雖然他們臉書的粉絲目前還並不很多，但他們會
持續做下去，為香港正義的力量發聲，為香港盡快恢
復安寧和秩序貢獻力量。
溫妮這位土生土長的香港女生非常文靜，而且能

畫出一手好畫，蔡清偉每次提出設想，就是由溫妮通
過畫筆來呈現，往往幾筆勾勒就能很傳神地表達出意
境來，她對記者表示：「我之所以願意站出來，就是
不贊同他們（激進示威者）的那些暴力行為，想為香
港做一點事。」

港人傳正音 漫畫宣反暴
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■謝鋒接受5位新任駐港總領事到任拜會。

▲「基金」9月「生意慘淡」，大額捐款仲未有收入。 網上圖片

◀「基金」文過飾非，圖淡化洩漏「義士」私隱事件。 fb截圖

■左起：溫妮、蔡清偉。 中新社


